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ANNOTATION 

 

Master's thesis: 57 pages, 50 sources. 

Keywords: WTO SAFEGUARD MEASURES, TRADE REMEDIES, 

INJURY DETERMINATION, ANTI-DUMPING MEASURES, DUMPING 

INVESTIGATIONS, ANTI-DUMPING DUTIES, PRICE UNDERTAKING, 

INTERNATIONAL TRADE DISPUTE SETTLEMENT, COUNTERVAILING 

DUTIES.  

The purpose of the paper is to explore how the legal framework of the World 

Trade Organization (WTO) provides effective protection for domestic producers, 

with a particular focus on the practical application, impact and challenges of anti-

dumping measures. 

Research Object: The trade remedies in WTO law with main focus on the anti-

dumping measures.  The subject of the research includes the analysis of relevant 

WTO agreements and doctrine sources.  

Research Methods: include analysis, synthesis, induction, deduction, 

abstraction, concretization, formal legal method, comparative legal method, 

historical method etc.  

The novelty of the research lies in its comprehensive analysis of the legal 

regulation of trade remedies application in WTO law with main focus on anti-

dumping, including the introduction of anti-dumping measures, anti-dumping 

investigation and the implementation of anti-dumping measures to protect domestic 

industries.  

Recommendations for the use of the results: The results of the study can be 

used in the educational process, research activities and public authorities. 

Policymakers in China can use the findings to better provide protection of domestic 

producers.  

  



АННОТАЦИЯ 

 

Магистерская диссертация: 57 страницы, 50 источника 

Ключевые слова: ЗАЩИТНЫЕ МЕРЫ ВТО, СРЕДСТВА ПРАВОВОЙ 

ЗАЩИТЫ В ТОРГОВЛЕ, ОПРЕДЕЛЕНИЕ УЩЕРБА, 

АНТИДЕМПИНГОВЫЕ МЕРЫ, ДЕМПИНГОВЫЕ РАССЛЕДОВАНИЯ, 

АНТИДЕМПИНГОВЫЕ ПОШЛИНЫ, УСТАНОВЛЕНИЕ ЦЕН, 

УРЕГУЛИРОВАНИЕ МЕЖДУНАРОДНЫХ ТОРГОВЫХ СПОРОВ, 

КОМПЕНСАЦИОННЫЕ ПОШЛИНЫ.  

Целью работы является изучение того, как правовая база Всемирной 

торговой организации (ВТО) обеспечивает эффективную защиту 

отечественных производителей, уделяя особое внимание практическому 

применению, влиянию и проблемам антидемпинговых мер. 

Объект исследования: Торговые средства правовой защиты в праве 

ВТО с акцентом на антидемпинговые меры. Предметом исследования 

является анализ соответствующих соглашений ВТО и доктринальных 

источников.  

Методы исследования: включают анализ, синтез, индукция, дедукция, 

абстрагирование, конкретизация, формально-юридический метод, 

сравнительно-правовой метод, исторический метод и т. д. 

Сфера возможного практического применения: Результаты 

исследования могут быть использованы в образовательном процессе, 

исследовательской деятельности и работе государственных органов. 

Политики в Китае могут использовать полученные результаты для 

обеспечения лучшей навигации защиты отечественных производителей. 

 

 


